
 

 

 
 
Beantwoording vragen raadsleden 

 
Nummer DOC-24-781213 

Zaaknummer Z-23-482394 

Datum waarop de vraag is 
gesteld: 

17 januari 2024 

 
Fractie: 

 
Hart voor Medemblik 

 
Raadslid: 
 

 
L.A. van Eekelen 

Afdeling  

Onderwerp Raadsvragen HvM controle straatverlichting 

Portefeuillehouder  

Termijn beantwoording is 
30 dagen 

 

 

1.  Klopt het dat het afgelopen jaar de lantaarns minder op functioneren worden 

gecontroleerd? 

Zo ja waarom is dat? 

antwoord  Ja, dat klopt. Er waren  capaciteitsproblemen bij onze aannemer waarop we ze hebben 

aangesproken. De schouw is een vast punt in ons maandelijkse bouwoverleg. Dit punt is 

in december doorgenomen en hierbij is de toezegging gegeven dat het in 2024 niet 

meer voor zou komen.  

2. Komen er op fixi meer meldingen binnen over het niet functioneren van de 

straatverlichting? 

Antwoord Nee, dit zien wij niet terug. In 2022 zijn er 1055 meldingen binnen gekomen voor de 

openbare verlichting, in 2023 zijn dat er 1145. Hierbij moet echter wel meegenomen 

worden dat ons areaal in op 1 januari 2023 is uitgebreid met 20% meer lichtmasten. De 

laatste jaren is de trend dalend, wat met name een gevolg is van de overstap op LED 

verlichting. 

3. Is onze gemeente van bedrijf veranderd die deze controle uitvoert? 

Zo nee, zijn er andere afspraken met dit bedrijf gemaakt waardoor de situatie nu zo is? 

Antwoord Nee, hetzelfde bedrijf doet de controles en er zijn geen andere afspraken gemaakt.   

4. Bent u het met Hart voor Medemblik eens dat de verlichting minimaal om de maand 

gecontroleerd moet worden vooral in de winter? 

Antwoord Zeker. In de winterperiode liggen de controles dichter bij elkaar dan in de 

zomerperiode. De schouwmaanden zijn als volgt: januari, maart, juni, september, 

november.  

 


